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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:541 Växande vårdköer

Sedan oktober 2015 har överbeläggningarna ökat med 30 procent i nästan 
samtliga landsting. Många vårdplatser stängs, och det innebär att belastningen 
ökar på de verksamheter som är igång. Operationer ställs in eller blir fördröjda. 
På vissa håll står hela enheter tomma. Läkarna får lägga en stor del av sin tid på 
att hitta vårdplatser, och de får göra svåra prioriteringar

Den största orsaken till köerna är bristen på sjuksköterskor och andra 
yrkesgrupper inom vården. Orsaken till bristen på personal är dålig lön, 
bristfällig arbetsmiljö och sjukskrivningar.

Patientsäkerheten minskar, och det finns en risk för fler vårdskador.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att minska vårdköerna?

………………………………………

Thomas Finnborg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-19
Besvaras senast
2017-01-02


